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Verslag MR-vergadering van 30 maart 2023 

 

Aanwezig: Sanne, Sandra, Geertje, Marjolein en Renee 

Afwezig: Ingrid (met afbericht) 

 

1. Sandra opent de vergadering om 19.38u 

2. Geertje geeft aan wegens drukte aan het einde van het 

schooljaar te stoppen bij de MR, school gaat een vacature 

uitzetten in Parro 

3. Sandra heeft een mail gestuurd naar degene die de GMR 

notulen voor de vorige vergadering heeft rondgestuurd 

over het feit dat we de notulen unaniem niet opbouwend 

en kritisch vonden, niet altijd terecht. Dit is besproken in 

de GMR vergadering en ze gaan hierop letten 

4. Notulen OR; geen vragen over de notulen vanuit de MR 

Er komt een andere schoolfotograaf dan eerdere jaren. 

5. Op moment van de vergadering is er een pedagogisch 

medewerker begonnen die verbindingen maakt tussen de 

peuters en de kleuters, Peuters worden in groepjes 

meegenomen naar de kleuterhal en ook word er 

aansluiting naar het lesprogramma van de kleuters 

gemaakt bij de peuters, dit is net gestart maar iedereen is 

enthousiast. 

 

Open dagen worden besproken, worden op dit moment 

eigenlijk onvoldoende bezocht door ouders van potentiële 

nieuwe kinderen. We hebben besproken hoe dit in de 

toekomst anders kan. Het tijdstip van een open dag blijft 



lastig, vaak werken ouders beide deels waardoor deze niet 

altijd samen op een bepaald tijdstip kunnen, ook in de 

avond is niet echt gewenst omdat ouders de school dan 

niet in bedrijf zien en ouders vaak de kinderen ook willen 

meenemen. Daarnaast is 1 op 1 vaak ook prettig voor 

ouders om vragen te kunnen stellen. 

Er word voorgesteld om bij de peuters een vragenlijstje 

neer te leggen voor ouders om in te kunnen vullen waar 

zij als ouders behoefte aan hebben. Mogelijk kunnen wij 

als school een online ‘rondleiding’ maken waarin ouders de 

school in de bedrijf kunnen zien maar waar we ook 

‘extra’s’ als bijvoorbeeld de schooltuinen en dans-

/muziekles kunnen laten zien.  

 

6. We bespreken de huidige situatie rondom het pannaveld, 

het blijft een verdrietige situatie dat zo’n mooie plek door 

een paar buurtbewoners nu zo’n negatieve lading krijgt. Er 

rest ons niets anders dan af te wachten wat er nu gaat 

komen. 

7. De begroting word besproken. Het lijkt de MR zaak om een 

buffer te houden voor de stijgende GWL kosten. 

Er is subsidie aangevraagd voor versterking van de 

basisvaardigheden, mede dankzij deze subsidie kunnen we 

de mensen die zijn aangenomen voor ‘extra’ worden 

aangehouden 

8. Geen vragen 

9. Sandra sluit de vergadering om 20.25 


